
Referat

Møde i afdelingsbestyrelsen

Tirsdag den 14-01-2025

Mødedeltagere: Formand Poul Erik Hald Jensen, bestyrelsesmedlemmer Lone Krabbe, 
Anette Kiilstofte
Suppleant: Mike Fredsøe

Referent: Anette Kiilstofte

Punkter til drøftelse:

• Siden sidst:
- Formanden redegjorde for de tilbagemeldinger han havde modtaget fra 
inspektøren på de forespørgsler omkring vedligeholdelsesplanen som han havde 
sendt til inspektøren efter sidste bestyrelsesmøde den 10.12.2024

- Vedr. forespørgsel om helhedsplan og varmestyringssystem for afdelingen, er 
tilbagemeldingen fra inspektøren, at opgaven nu ligger hos Theis Falgreen fra 
Projektafdelingen – Renovering og nybyg

- Mulighed for ændring af det årlige varmeregnskab varetages af den 
administrerende dirktør Thomas Jeppesen

• - Torsdag den 23. januar er der aftalt besøg med Mikkel Kristiansen fra 
kommunen, hvor der skal kigges på muligheder for etablering af vejbump. 
Udover bestyrelsen deltager inspektøren også

- Den 24. december opstod der brand i den ene tørretumbler i vaskekælderen 
Bispeløkken 4. Så vidt vides blev branden slukket af beboer med og  
pulverslukker. Brandvæsenet var tilkaldt og der kom flere slukningskøretøjer.
Der har manglet information i vaskekælderen om hændelsen og om hvornår en ny
tumbler ventes opsat

 

• Opgaveliste til inspektør/gårdmand: For nuværende ingen tilføjelser/ændringer 
siden sidste opdatering den 8. oktober 2024

• Officielle flagdage noteres og flagansvarlig aftales:
5. februar Hendes Majestæt Dronning Marys fødselsdag  - Poul Erik
6. februar Hendes Kongelige Højhed Prinsesse Maries fødselsdag – Poul Erik

• Næste bestyrelsesmøde er tirsdag den 11. februar 2025 kl. 19.00




